

François-Xavier Bellon

Director

Main role: Chairman of the Management Board, Bellon SA

Nationality: French

Graduate of the European Business School

First appointed: July 26, 1989

Expiration of current term: at the Annual Shareholders' Meeting called to approve the financial statements for Fiscal 2027

François-Xavier Bellon began his career in 1990 with the Adecco group, working first in France and then in Spain.

In 1995, he joined the Sodexo Group, taking up an operational role in the Healthcare segment in France.

In 1999, he was appointed Regional Director in Mexico DF and subsequently became Chief Executive Officer of Sodexo Mexico.

In 2004, he was appointed Chief Executive Officer of Sodexo UK & Ireland. He resigned from this position a few months later due to health problems.

He rejoined the Adecco group in September 2014 and headed up the Sales and Marketing Department of the Global Staffing Division as well as managing the group's key international accounts, based between Zurich and London.

In May 2007, François-Xavier Bellon took over a company based in the United Kingdom that provides home care services to dependent people, of which he became Chief Executive Officer before founding LifeCarers. He then left LifeCarers in November 2019 to focus on his various roles within Bellon SA (Chairman of the Management Board) and Sodexo (Director).

Administrateur

Nationalité française

Diplômé de l'European Business School

Date de première nomination : le 26 juillet 1989

Échéance du mandat : Assemblée Générale statuant sur les comptes de l'exercice 2027

Fonction principale : Président du Directoire de Bellon SA

François-Xavier Bellon commence sa carrière en 1990 dans le groupe Adecco, d'abord en France puis en Espagne.

En 1995, François-Xavier Bellon fait son entrée dans le groupe Sodexo comme opérationnel en France dans le segment Santé. En 1999, il est nommé Directeur Régional de Mexico DF avant de prendre la Direction Générale de Sodexo Mexique.

En 2004, il est nommé Directeur Général de Sodexo UK & Ireland. Il démissionne de son poste, après quelques mois, pour des raisons de santé.

En septembre 2004, il revient dans le groupe Adecco et dirige le département commercial de la division mondiale Staffing et les grands comptes internationaux du groupe. Il est basé entre Zurich et Londres.

En mai 2007, François-Xavier Bellon reprend une société basée au Royaume-Uni, spécialisée dans le maintien à domicile de personnes dépendantes, devient Chief Executive Officer puis fonde LifeCarers.

Il quitte ses fonctions en novembre 2019 pour se concentrer sur ses différents rôles au sein de Bellon SA et de Sodexo, respectivement Président du Directoire et administrateur.